



LIMITED WARRANTY FOR SERVICES

服务有限保证

The User is referred to as the “Owner” and the SWAGELOK is referred to as the “Seller”.
用户称为“所有权人”，世伟洛克 称为“卖方”。

Seller warrants that the Services will be provided to the Owner with reasonable skill and care. The warranty period for such Services is for ninety (90) days following the performance of the Services. Such Services are based in part on a variety of facts and assumptions (some of which are variable and subject to change), as well as information supplied by the Owner, its authorized representative and third parties. Seller has gathered information from the site visit and has received and relied on the information from the Owner (and third parties) to be accurate and complete, all of which is variable and subject to change. Seller forms conclusions based on all such information gathered and received. Seller does not provide any warranty or guarantee (express or implied) regarding the accuracy or completeness of the information from the Owner. Seller’s conclusions in providing the Services to the Owner or its authorized representative is guaranteed by Seller and limited to the extent that such basis of information has not changed and is complete. Seller does not have the same level of knowledge and information as the Owner or its authorized representative about the Project and related facilities, and the Owner bears full and complete responsibility for determining the suitability of the recommendations for the Project, related facilities and the Owner’s applications. If the Owner notifies Seller during the warranty period that the Services fail to meet the warranty set forth in this Limited Warranty, Distributor shall reperform the Services. If the Services cannot be reperformed, Seller shall issue a refund for the non-conforming portion of the Services.

卖方保证将以合理的技能和谨慎的态度向所有者提供服务。此类服务的保证期为服务履行后九十 (90) 天。此类服务部分基于各种事实和假设（其中一些是可变的并且可能会发生变化），以及所有者、其授权代表和第三方提供的信息。卖方已从实地考察中收集信息，并已收到所有者（和第三方）提供的信息，并且依赖该等信息的准确性和完整性，所有这些信息都是可变的，并且可能会发生变化。卖方根据收集和收到的所有此类信息得出结论。卖方不对所有者提供信息的准确性或完整性提供任何担保或保证（明示或默示）。卖方在向所有者或其授权代表提供服务时得出的结论由卖方担保，并仅限于这些基础信息没有改变且完整。卖方对项目和相关设施的了解和所掌握的信息不及所有者或其授权代表，所有者应承担全部责任自行确定为项目、相关设施和所有者应用提供的建议是否适用。如果所有者在保证期内通知卖方服务不符合本有限保证中规定的保证条件，经销商应重新提供服务。如果无法重新提供服务，卖方应对服务的不合格部分进行退款。

THIS LIMITED WARRANTY IS EXCLUSIVE AND IN LIEU OF ALL OTHER WARRANTIES OF ANY KIND, EXPRESS OR IMPLIED, INCLUDING WITHOUT LIMITATION, IMPLIED WARRANTIES OF MERCHANTABILITY AND FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, WARRANTIES THAT ARISE FROM TRADE USAGE OR CUSTOM, AND ALL OTHER WARRANTIES AND LIABILITIES RELATING TO THE CONDITION OR USE OF THE PRODUCT ARE EXCLUDED AND DISAVOWED TO THE FULLEST EXTENT PERMITTED BY LAW.

本有限保证是排他性的，代替所有其他任何类型的明示或默示的保证，包括但不限于有关适销性和特定用途适用性的默示保证、因贸易惯例或习惯产生的保证，并在法律允许的最大范围内排除和否认与产品状况或使用有关的所有其他保证和责任。

This LIMITED WARRANTY is subject to interpretation in English language. Inconsistent with both Chinese and English, English shall prevail.

本有限保证以英文为准。如果英文和中文不一致，应以英文为准。